

[--- Please scroll down for German version ---](#)

Dear colleague,

The General Data Protection Regulation (GDPR) harmonizes data protection regulations throughout the European Union (EU) and brings a new set of "digital rights" for EU citizens in light of the growing economic value of personal data in the digital economy. It is effective in all EU member states as of May 25, 2018.

Deutsche Post DHL Group and its legal entities have mandated Teqcycle Solutions GmbH, Baierbrunner Str. 31, 81379 Munich, Germany (hereinafter "Teqcycle") as a service provider for Deutsche Post DHL. Teqcycle provides recycling and re-buy for mobile devices. Employees in the role of Telecoms Agents will be offered to order boxes for recycling and re-buy including secure data deletion.

With GDPR, the definition of personal data has been widened. With this document we are informing you about what personal data Teqcycle is processing to deliver these services to you and which suppliers are involved in the delivery of the services.

The services above require some or all of the following personal data: Company name, Salutation / academic Title, First name, Last name, Office address, Email address, Smartphone device unique ID (IMEI).

Some of the data listed above may also be used by the following suppliers, which are supporting service delivery in order of Teqcycle:

- CTDI Solutions GmbH

Jerry-Parsons-Str. 1,

37176 Nörten-Hardenberg

- Electrocyling GmbH

Landstraße 91,

38644 Goslar

For more information on GDPR, please visit the myNet sites of DPDHL's Global Data Protection Office or contact the Data Protection Officer responsible for your

legal entity.

The security of your personal data and the Group's compliance with all EU data protection laws are principles that Teqcycle hold at the utmost importance.

Deutsche Post AG  
IT GBS, CSI and Corporate Center

--- Deutsche Version ---

Liebe Kollegen/-innen

Die Datenschutz-Grundverordnung (DSGVO) harmonisiert Datenschutzbestimmungen in der gesamten Europäischen Union (EU) und bringt angesichts des wachsenden wirtschaftlichen Wertes personenbezogener Daten in der digitalen Wirtschaft "digitale Rechte" für EU-Bürger mit sich. Die DSGVO ist in allen EU-Mitgliedstaaten ab 25. Mai 2018 wirksam.

Deutsche Post DHL Group und ihre Legaleinheiten haben Teqcycle Solutions GmbH, Baierbrunner Str. 31, 81379 München, Deutschland (nachfolgend "Teqcycle") als Dienstleister für Deutsche Post DHL beauftragt. Teqcycle bietet Services zur Entsorgung und zum Wiederverkauf von Mobilfunkgeräten. Mitarbeitern in der Rolle der TK-Bearbeiter wird ermöglicht, entsprechende Transportboxen für die Entsorgung oder den Wiederverkauf inklusive sicherer Datenlöschung zu beauftragen.

Mit der DSGVO wurde die Definition personenbezogener Daten erweitert. Mit diesem Dokument informieren wir Sie darüber, welche personenbezogene Daten Teqcycle für die Erbringung dieser Services verarbeitet und welche Lieferanten an der Erbringung der Dienstleistungen beteiligt sind.

Die oben genannten Services erfordern einige oder alle der folgenden personenbezogenen Daten: Firma, Anrede / akademischer Titel, Vorname, Nachname, Büroadresse, Emailadresse, eindeutige Geräte ID (IMEI) des eingesandten Smartphones.

Einige der oben aufgeführten Daten können auch von den folgenden wichtigen Unterlieferanten und verwendet werden, die die Bereitstellung der Services durch die Teqcycle unterstützen:

- CTDI Solutions GmbH

Jerry-Parsons-Str. 1,

37176 Nörten-Hardenberg

- Electroycling GmbH

Landstraße 91,

38644 Goslar

Weitere Informationen zur DSGVO erhalten Sie auf den myNet Seiten des Konzerndatenschutzes von DPDHL oder bei dem für Ihre Legaleinheit zuständigen Datenschutzbeauftragten.

Die Sicherheit Ihrer personenbezogenen Daten und die Einhaltung aller EU-Datenschutzgesetze durch den Konzern sind Grundsätze, die für Teqcycle von größter Bedeutung sind.

Deutsche Post AG  
IT GBS, CSI und Corporate Center